schoferNEWS

September 2023



THE CHAIN COMPANY

SET UP AN APPOINTMENT

The largest jewellery fairs in Europe and Asia point the way to the latest trends! Let us entice you to the land of chains and get captivated by an endless diversity of designs! The Schofer team is looking forward to your visit!

VEREINBAREN SIE EINEN TERMIN

Die größten Schmuckmessen von Europa und Asien weisen den Weg zu den neuesten Trends! Lassen Sie sich in die Welt der Schmuckketten entführen und von einer unendlichen Modellvielfalt verzaubern! Das Schofer Team freut sich auf Ihren Besuch!



Vicenzaoro September

Jewellery & Gem Hong Kong

08.09. - 12.09.2023 20.09. - 24.09.2023 Hall 4 / Booth 419 HKCEC / 3F-114



THE BEGINNING AND THE END - STYLISH CONNECTED!

Choose from a large number of clasp options to customize your chains. The flawless function of the closures secure the chains and provide a long pleasure in wearing. In addition we support your branding by lasering your exclusive logo on small plates in various shapes and sizes. Of cause, Made in Germany!

ANFANG UND ENDE - STILVOLL VERBUNDEN!

Wählen Sie aus einer großen Anzahl von Verschlussoptionen und individualisieren Sie damit Ihre Ketten. Die einwandfreie Funktion der Verschlüsse sichert die Ketten und garantiert eine lange Tragefreude. Zusätzlich unterstützen wir gerne Ihr Branding mit einer Laserbeschriftung Ihres exklusiven Logos auf Plättchen in verschiedenen Formen und Größen. Selbstverständlich Made in Germany!



Unique in variety and quality - Made in Germany

VARIETY IN SHAPES AND COLORS!

Follow the trend towards individuality with our high-quality acrylic coatings - with an almost limitless range of colors. Set accents by yourself and make the world a little more colorful!

FARBENPRACHT UND FORMVIELFALT!

Folgen Sie dem Trend zur Individualität mit unseren hochwertigen Acrylbeschichtungen - und das in einer fast grenzenlosen Farbpalette. Setzen Sie Akzente und machen Sie die Welt ein bisschen bunter!





SILVER SHINES SPORTY, ELEGANT!

Whether classic or unusual models discover the design variety of silver chains from Schofer. And of course in the usual high quality.

SILBER STRAHLT MAL SPORTLICH, MAL ELEGANT!

Ob klassische oder ausgefallene Modelle - entdecken Sie die Designvielfalt an Silberketten von Schofer. Und das selbstverständlich in der gewohnt höchsten Qualität.



Chains and Components for your ideas

gold | silver | platinum | palladium | steel | titanium | brass

STAINLESS STEEL AT ITS BEST!

Whether knitted, stamped, braided or bent - we get stainless steel in top shape. Discover the great variety of these first-class bracelets and necklaces.

EDELSTAHL IN BESTFORM!

Ob gestrickt, gestanzt, geflochten oder gebogen - wir bringen Edelstahl in Bestform. Entdecken Sie die erstklassig verarbeiteten Armbänder und Colliers in ihrer großen Vielfalt.





FIGARO PRESTIGE

The paper clip design of the links is now assembled as a figaro chain - a noble and timeless look. The production of this chain is made entirely by hand - this is goldsmith's art!

FIGARO PRESTIGE

Das Paperclipdesign der Glieder jetzt als Figarokette eingehängt ein edler und zeitloser Look. Komplett von Hand produziert wird hier die Herstellung von Ketten zur Goldschmiedekunst.



Schofer Germany - Technology - again one step ahead

TOOL AND MACHINE CONSTRUCTION IN-HOUSE

Schofer continues to manufacture it's own tools. Though, to keep up with the demand to expand our capacities, next to buying numerous new chain machines from the best manufacturers in Italy, Schofer is proud to announce this year's restart of designing and building it's own machines, entirely in-house!

WERKZEUG- UND MASCHINENBAU IM HAUS

Wir kaufen jedes Jahr zahlreiche neue Kettenmaschinen der besten Hersteller in Italien, um unsere Kapazitäten zu erweitern. Schofer ist aber auch stolz drauf, dass wir seit diesem Jahr nicht nur unsere eigenen Werkzeuge herstellen, sondern auch wieder eigene Maschinen konstruieren und komplett im Haus bauen.





FIND YOUR PERFECT CHAIN

The new catalog update with elegant gold cover is now available! You are welcome to order your printed copy or use the download on our website.

FINDEN SIE DIE PERFEKTE KETTE

Das neue Katalog-Update in edlem Gold-Cover steht ab sofort zur Verfügung! Bestellen Sie gerne Ihr Druckexemplar oder nutzen Sie den Download-Link auf unserer website.





BY DEKRA



RESPONSIBLE <u>JE</u>WELLERY COUNCIL



CHAIN www.schofer.com CUSTODY



